
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
 Potrzeby inwestycyjne energetyki są olbrzymie

    

Wiceminister skarbu Jan Bury ocenia, że Polska powinna co roku oddawać do użytku bloki energetyczne o mocy 800 -
1000 megawatów. Jego zdaniem, "potrzeby inwestycyjne są olbrzymie".  

Bury przedstawił w czwartek informację na temat przyszłości spółek energetycznych podczas posiedzenia sejmowej
Komisji Skarbu Państwa. Według niego, nowe inwestycje w energetyce będą finansowane w dużej mierze ze środków
pochodzących z debiutów giełdowych. Każda ze spółek energetycznych, która debiutuje na giełdzie, będzie musiała
podać w prospekcie emisyjnym projekty inwestycyjne.

 Wiceminister powiedział, że aby zapewnić odpowiednie dostawy energii, Polska "nie uniknie" w przyszłości budowy
elektrowni jądrowej. Ocenił, że będzie to możliwe w 2020-2025 roku. Obecnie należy przygotowywać rozwiązania
prawne w tym zakresie.   
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